

# Starry Christmas @ Glacier

2024.12.01 – 2024.12.31

## Love Christmas — Love Gathering Toys and Books

### 聖誕傳愛心 — 玩具及書籍大召集

Festival Walk Glacier has created a giant Christmas Gift Box for the collection of donated toys and books, all of which will be delivered to The Salvation Army Recycling Programme to benefit the underprivileged children.

又一城歡天雪地打造巨型愛心聖誕禮盒，透過收集大家捐贈的「愛心玩具」及「愛心書籍」，贈予救世軍循環再用計劃，將愛心傳遞給有需要的小朋友。

2024.12.23 – 2024.12.24 (7:00 pm)

## Christmas Dance On Ice

### 冰上舞動聖誕匯演

The “Christmas Dance on Ice” presented by the skating coaches and students of Festival Walk Glacier, promises a beautiful and challenging performance! Let us immerse ourselves in this dreamy, ice world, feeling the magic and joy of Christmas. We are excited to share this unforgettable show with everyone!

由又一城溜冰教練與學生聯手呈獻的「冰上舞動聖誕匯演」，將帶來一場優美而高難度的精彩演出！讓我們共同沉浸在這個夢幻的冰上世界，感受聖誕的魔力與歡樂，期待與大家共渡這場難忘的表演！

2024.12.24 – 2024.12.25

## Santa On Ice

### 冰上聖誕老人

Santa Claus is coming to the Festival Walk Glacier, bringing delicious Christmas treats for everyone! Come skate with him, take memorable photos, and enjoy this unique and unforgettable Christmas celebration together!

聖誕老人降臨歡天雪地，為大家帶來美味的聖誕糖果！快來一起溜冰、拍照留念，共同享受這個獨特而難忘的聖誕佳節。

\* Available while stock lasts.

數量有限，送完即止。

In case of any disputes, the decision of Festival Walk Glacier shall be final.

如有任何爭議，又一城歡天雪地保留最終決定權。

Programmes and event time are subject to change without prior notice.

上述節目及活動時間如有任何更改，恕不另行通知。

For more details, please visit Festival Walk Glacier or call us at (852) 2844 3588 / 5500 3588.

歡迎親臨又一城歡天雪地或致電 (852) 2844 3588 / 5500 3588查詢詳情。

Beneficiary Organisation  
受惠機構：



救世軍 The Salvation Army

循環再用計劃

Recycling Programme

